
Informace z radnice 

 V prosinci příštího roku skončí tříletá smlouva na svoz odpadů. Do té doby je třeba 

připravit zadávací řízení na výběr nové svozové firmy. Protože poplatky za odpady 

významně zatěžují rodinný rozpočet i rozpočet města (roční náklady, které město zaplatí 

za likvidaci odpadů, jsou téměř o 1 milion korun vyšší než poplatky vybrané od občanů), 

bylo by vhodné zavést motivační systém sběru a třídění odpadů, který by umožnil 

minimalizaci nákladů jak pro občany, tak pro město. Takový systém existuje a úspěšně 

funguje v několika obcích na Jižní Moravě, o čemž jsem se osobně přesvědčil. Systém má 

pracovní název PZNsO, což znamená „Program Zodpovědného Nakládání s Odpady“. O 

zavedení systému by mělo rozhodnout zastupitelstvo města na svém prosincovém 

veřejném zasedání. Princip fungování systému PZNsO představí v krátké prezentaci na 

začátku zasedání autor systému osobně. Velmi bych uvítal vyšší návštěvnost veřejnosti, 

než bývá obvykle. Nabízí se jedinečná možnost kladení i všetečných dotazů! Pro ty, koho 

tato problematika zajímá, doporučuji shlédnout videa na www.mojeodpadky.cz 

 Probíhají poslední přípravy rozpočtu na rok 2017, který by měl být projednán na 

prosincovém veřejném zasedání. Před projednáním v zastupitelstvu musí být návrh 

rozpočtu zveřejněn alespoň 15 dnů na úřední desce. Doporučuji veřejnosti seznámit se 

s návrhem a přijít o rozpočtu diskutovat na veřejné zasedání.  

 V listopadu jsem navštívil nového ředitele výrobního závodu Borgstena v areálu bývalé 

Jitky na Otíně. Účelem setkání bylo vzájemné seznámení a zjištění dalších záměrů vedení 

firmy. Byl jsem ujištěn, že zájem o naši průmyslovou zónu trvá. Nezakrýval však, že ve 

firmě probíhají organizační změny, které by mohly mít vliv na počet pracovních míst 

v Nové Včelnici. Situaci budeme věnovat patřičnou pozornost. Zbývající dva zájemci, 

kterým byly již pozemky převedeny do vlastnictví, podle posledních informací zahájili 

práce na projektové dokumentaci nových závodů. 

 Město vyhlásilo konkurs na výběr nového ředitele základní školy. Důvodem je odchod 

stávajícího ředitele Mgr. Jaromíra Hrbka do důchodu v červenci příštího roku. Příjem 

nabídek uchazečů končí dne 12. prosince 2016. 

 Od 5. prosince budou zprovozněny nové webové stránky města www.vcelnice.cz. Stránky 

by měly být podstatně přehlednější a oproštěny od stávajících chyb a nedostatků. Pokud 

by se přesto nějaká chybka našla, prosím o zaslání upozornění, obratem zjednáme 

nápravu. 
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